
 

 

 

 

 

Dagsorden og mødereferat 

      

 
Dato: 
18/01-
2023 
 

Sted:  SUØ 

Mødetitel Skolebestyrelsesmøde 5/2022/23  

Mødeleder Christine 

Referent Christina M 

Deltagere Christine, Siddhartha, Rikke, Rikke, Camilla, Marie,  

Rikke N, Ann, Christina (KKFO), Christina og Michael 

Franca og Tobias 

Afbud 
Marcus og konstitueret souschef Anne-Mette 

Christina går fra mødet kl. 18.45 

Bilag Ledelelsensprioriteringer 

 
Dagsorden 

Tid 
Pun
kt 

Emne Ejer 

17:00 1 Godkendelse af referat og dagsorden CH 

17.05 2 
 
Nyt fra elevrådet 

F og T 

17:15 3 
 
Opfølgning på Siddharthas besøg i 2.B – input til evaluering 

CH 

17.25 4 
 
Plan for Borgmesterbesøg d. 31. januar kl. 13.  

CH/MH 

17.35 5 

Marcus har valgt at træde ud af bestyrelsen 
 
Suppleringsvalg – hvornår og hvordan? 
 
 

CH 

18.00 
 

6 Pause  

18.10 7 
Budgetfremlæggelse 
 

CH/MH 

18.30 8 

Planlægning af kontaktforældremøde d. 23. marts 17-19 
 
Husk tid til samtale kontaktforældrene imellem 
 

AV/MH 

18.50 9 
Ledelelsesns prioritering af kommende skoleår 

- Fremlæggelse og kvalificering i skolebestyrelsen 
-  

AV/MH 



 

 

 

 

 

19.15 10 

Nyt fra ledelsen 

• KKFO  

• Skole – ekstra 0. klasse til august 
 

AV og 
MH 

19.25 11 
Eventuelt 
 
 

MH 

 12 

Udenfor referat  

• Personalesituation  - ansættelsessamtale 

• Andet  
 

AV/MH 

 13 

 
Tak for i aften 
 
 

 

Beslutninger / Diskussion / Orientering (B/D/O) 

Punkt
nr. 

Referat 
B/D/
O 

Deadli
ne 

Ejer 

1  Godkendelse af referat og dagsorden 
 
Referatet er godkendt 
 
Ifht. Dagsordnen udgår budgetfremlæggelsen da 
ledelsen først har møde omkring det nye budgettet i 
næste uge. 
 
 

   

2 Nyt fra elevråd 
 

• Der er kommet ny SUØ nyt.  

• Elevrådet har optaget en video der skal sendes til 
borgmesteren. 

• Elevrådets trivselsundersøgelse er klar til at 
komme med på Kontaktforældremødet. 

• Tobias og Franca har talt om at eleverne der har 
lange dage kun kan holde det sene frikvarter i 
Gammel Gård, hvor dele af den er lukket af. 
Ønske om også at kunne være et andet sted? 

o Ønsket bliver taget med på TK og drøftet 
der 

 
Legepladsbyggeriet i Gammel Gård er færdigt, men den 
er ikke blevet godkendt pga. noget med faldunderlaget. 
René arbejder på en løsning så legepladsen kan blive 
godkendt. 

   



 

 

 

 

 

 
De sneregler elevrådet har lavet er blevet godkendt i 
TK. 
 
 
Elevrådet får et udkast til ”Inderegler” fra TK der kan 
træde i kraft når der opleves kraftigt regnvejr, som 
tilfældet var i sidste uge. 
 
 

3 Evaluering af skolestærk indsats  
 
Siddhartha har været med i en matematiktime i 2B 
 
Det havde været optimalt at kunne sammenligne en 
klasse med to-voksen og uden to-voksen 
 
Tidspunktet skal overvejes. Ikke før spisepausen fordi 
timen her bliver kortet ned så børnene har længere tid 
til at spise. 
 
Spørgsmålenen i evalueringsskemaet skal præciseres så 
det er lettere at vide hvad der skal kigges efter – nogle 
punkter er meget overordnede og ukonkrete. 
 
Siddhartha havde en god oplevelse af den tid der blev 
observeret. Oplevede en rolig klasse og god tid til at 
lærer og pædagog kunne hjælpe de børn der havde 
behov for det. 
 
Christine skulle have været ude og observere, men blev 
ramt af Corona. Hun aftaler en ny dato. 
 
Fraca nævner at den kvalitative oplevelse af 2-voksen 
ordningen for eleverne er vigtigt at få med.  
 
 

   

4 Plan for borgmesterbesøg d. 31. januar kommer ud på 
fredag. 
 
Rikke har desværre ikke længere mulighed for at kunne 
deltage. 
 

   



 

 

 

 

 

Franca og Tobias, Christina, Anne-Mette, Michael samt 
en lærer og en pædagog går rundt med borgmesteren. 
Planen er at det er Tobias og Franca der viser rundt. 
 
Efter en ca. 20 minutters rundvisning sætter de sig 
sammen i køkkenet på KKFO’en og taler om bla. 2-
voksenordning og undersøgende matematik. 
 
Besøget sluttes af med en tur i musik hvor de ukrainske 
klasser synger en sang og borgmesteren bliver tilbudt 
ukrainske snacks.  
 
 

5  Marcus har valgt at træde ud af bestyrelsen 
 
For at sikre Skolebestyrelsens bæredygtighed er der 
ønske om at der skal vælges både et fuldgyldigt 
medlem, samt nogle suppleanter. 
 
Der laves en fælles tekst i Skolebestyrelsen som 
kontaktforældrene sender ud til de alle klasser på skolen 
torsdag d. 26. januar. Camilla vil laver et udkast som hun 
sender til Christina senest d. 25. januar, som sender det 
rundt til øvrige bestyrelsesmedlemmer. Der sendes en 
reminder ud fredag d. 24. februar. 
 
Valg afholdes tirsdag d. 28. februar kl. 16:30-17:30 på 
KKFO’en. MIchael og Christina sørger for forplejning. 
Michael booker Tumlesalen. 
 

   

7 Punktet udgår 
 

   

8 Planlægning af kontaktforældremøde d. 23. marts 17-19 
 
Dagsorden 

• Digital dannelse 

• Trivselsmåling fra Elevråd 

• 2-voksen ordning 

• Tid til samtale kontaktforældrene imellem 
 
Christine kontakter Kenan omk. Digital dannelse og 
Christina for at kvalificere dagorden.  
 
 

   

9 Ledelsesns prioritering af kommende skoleår    



 

 

 

 

 

 
I næste uge tager Christina, Anne-Mette, TR for lærere 
og TR for pædagoger sammen afsted for at drøfte, 
hvilke målsætninger ledelse og lærere vil arbejde for i 
det kommende skoleår og ledelsens prioriteringer af 
lærernes arbejdstid.  
 
Forslag om at fordelingen af pædagoger på 3. årgang i 
stedet for at ændres i løbet af skoleåret, er fast hele 
skoleåret. 
 
Ønsket fra skolens side er, at der kan tilknyttes den 
samme pædagog i flest muligt timer – frem for flere 
pædagoger i færre timer. 
 
Input om at evalueringen kan være svær at gøre valid, 
hvis den ændres undervejs. 
 
 
Spørgsmål om hvorfor der overvejes at skifte SKS ud 
med kortere skoledage, da der her opleves en mulighed 
for at arbejde med børnene på anden måde i forhold til 
bla. Dannelse og livsduelighed. 
 
Input om at der findes undersøgelser om hvilken 
betydning kortere skoledage har for børn, bla. Ifht til 
skoleværing. Trivslen for børnene må veje tungere end 
uddannelse til et arbejdsmarked. 
 
Input. Der er forskel på hvordan skoledagenes længde 
påvirker børnene ifht. Alder. 
 
 
På TRIO døgn laves en for/imod liste ifht kortere 
skoledage. Listen skal forbi ledelsen og KKFO’ens 
personale der varetager SKS-undervisningen, før den 
skal godkendes af Skolebestyrelsen. 
 
Franca og Tobias efterspørger at der er et formål med 
SKS på Mellemtrinnet – det opleves fragmenteret og 
tilfældigt. 
 
Hvis der er nogen der kommer i tanke om noget i 
forhold til skabelonen, må de meget gerne skrive til 



 

 

 

 

 

Christina med input. Marcus har valgt at træde ud af 
bestyrelsen 
 
 

10 Nyt fra ledelsen 
 
KKFO 
Vi er i gang med planlægning af Forårsforløb. Vi 
afventer som skolen endelig afklaring på hvor mange 
børn der kommer. 
 
 
Aktivitetsperioden er startet godt op. Der har ikke som 
sidste gange været mange henvendelser. Vi valgte 
fredag at kontakte alle forældre der ikke havde tilmeldt 
deres børn til aktivitetsperioden. 
 
Foreningsaktiviteterne kører fortsat og overgår løbende 
til egen betaling, som der er mulighed for at søge 
tilskud til. 
 
Vi har lavet BMV – BørneMiljøVurdering. Resultatet er 
lidt svært at vurdere, fordi det er forskellige voksne der 
har udført dem og der mangler ex. interview med 
børnegrupper, for at få et mere kvalitativt resultat.  
 
 
 
Skole 
Det forventes at der kommer 4 0. klasser til det 
kommende skoleår. Der afventes endelig afklaring ifht. 
Skoleudsættelser mm. 
 
Det kan betyde at der skal ansættes nye for at varetage 
funktioner omkring de ekstra børn.  
 
 

   

11 Eventuelt 
 
 
Skræm i spisepause. Ønske om at der kommer 
overordnede retningslinjer for hvordan/hvornår der 
bruges skærm i spisepauserne. Kan det evt. være noget 
som Skolebestyrelsen skal lave et princip om? 
 

   



 

 

 

 

 

 

 

Mødekadence for skoleåret 2022/23: 

 

 

Torsdag d. 18. august 17 – 19.30  

Torsdag d. 15. september 17 – 19.30 

Torsdag d. 26. oktober 17 – 19.30 

Onsdag d. 16. november 17 – 20 Fælles skolebestyrelsesmøde for alle bestyrelser på Amager. 

Onsdag d. 7. december 17 – 19.30 

Onsdag d. 18. januar 17-19.30 

Onsdag d. 2. marts 17 – 19.30 

Tirsdag d. 18.april 17 – 19.30 

Torsdag d. 25. maj 17- 19.30 

Tirsdag d. 20. juni 17 – 19.30 Sommerafslutning. Mødet varer en time og derefter fælles 

middag 

 

 

Kommende punkter: 

Kommunikationsprincip 


